
Protokoll fört vid Årsmöte med SPF Seniorerna Lammhult i
Centrumkyrkan, Lammhult onsdagen den 7 februari 2024.

1. Ordförande Bertil Johansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Bertil Johansson tände ett ljus och en tyst minut hölls för de fyra
medlemmar som avlidit under år 2023 samt tidigare i år. Därefter läste
Bertil Johansson dikten “Livets promenad” av Ulf Oscarsson.

3. Gunnar Petersson valdes till mötesordförande och till mötessekreterare
valdes Ninnie Jonsson. Till protokolljusterare utsågs Anna Carlsson och
Ann-Viol Karlsson.

4. Röstlängden är deltagarlistan som fastställdes.

5. Årsmötet förklarades behörigt utlyst.

6. Dagordningen fastställdes.

7. Verksamhetsberättelsen för år 2023 lästes upp av föreningens sekreterare
Ninnie Jonsson och godkändes.

8. Kassör Lars Svensson redovisade 2023 års kassaredogörelse.

9. Revisionsberättelse för år 2023 lästes upp av revisor Gun-Britt Pehrsson och
godkändes av mötet.

10. Balans- och resultaträkning för år 2023 lästes upp av kassör Lars Svensson
och godkändes av mötet.

11. Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.

12. Ordförande Bertil Johansson redogjorde för förslag till verksamhetsplan för
år 2024 och kassör Lars Svensson redogjorde för budgetförslag gällande år
2024 vilka godkändes av mötet.



13. Styrelsens förslag är en höjning med 20 kr från nuvarande 80 kr till 100 kr
av medlemsavgiften till föreningen för år 2025. Mötet godkände förslaget.
Noteras att avgiften till distriktet är oförändrad och avgiften till förbudet är
höjd med 30 kr vilket medför att totala medlemsavgiften blir 330 kr för år
2025 istället för dagens avgift på 280 kr.

14. Valberedningens förslag:
a. Sammansättning av styrelse fastställdes till sju ledamöter.
b. Till ny ordförande hade valberedningen inget namnförslag. Styrelsen

fick i uppdrag att hantera denna situation och att utse en
kontaktperson under verksamhetsåret.

c. Ledamöter med ett år kvar: Ann-Christine Rohlin, Lars Svensson,
Marita Svensson.

d. Till ledamöter för två år: Omval av Lene Hedegård, Ninnie Jonsson
och Gunnel Svensson. Nyval av Birgitha Andersson.

15. Till revisorer omvaldes Gun-Britt Pehrsson och Ulla Williamsson. Till
ersättare omvaldes Linnea Ivarsson.

16. Till bouleansvarig valdes Birgitha Andersson.

17. Val av ombud till distriktets möten. Beslöts att styrelsen utser ombud.

18. Val av ombud till Samorganisationen och till Kommunala Pensionärsrådet,
KPR. Gunnar Petersson och Hans Sköld valdes.

19. Till föreningens valberedning omvaldes Monica Carlsson, Inez Lindström
och Simone Nilsson samt nyval av Bertil Johansson (sammankallande).

20. Den avgående ordföranden Bertil Johansson informerade:
a. Nytillkomna medlemmar är Benno Demerberg, Gun-Britt och Ewert

Ericson, Anne-Helen och Magnus Hasselqvist, Jonny Kjellberg,
Carin Peterson, Lars Rohlin samt Alf Svensson. Dessa hälsades
välkomna.

b. Ny medlemsmatrikel är under framtagande. Årsmötet röstade med 19
röster att behålla fickformatet med en tryckkostnad på ca 4000 kr och
med 16 röster för ett billigare alternativ på A4 format med en
tryckkostnad på ca 300 kr. 15 medlemmar avstod från att rösta.



Beslutades att behålla fickformatet vid tryckning av matrikeln för år
2024.

Kassör Lars Svensson informerade:
a. Samhällsföreningens möte den 6 februari berörde bland annat

nattvandring, där 4 personer deltar under helger mot ersättning av
2500 kr per natt. Lammhultsdagen och julmarknaden riskerar att
utebli om styrelsen inte hittar ersättare till avgående ordföranden
Ida Claesson.

21. Ordet fritt. Inga kommentarer från mötet.

22. Avgående styrelseordförande Bertil Johansson avtackade mötesordförande
och mötessekreterare med vackra blommor. Därefter avtackades avgående
ordförande Bertil Johansson med blommor av styrelseledamot Gunnel
Svensson och styrelsen framförde en hyllningssång. Gunnar Petersson höll
därefter ett avskedstal och uppmanade alla till ett fyrfaldigt leve för Bertil
Johansson. Bertil Johansson, som varit ledamot i styrelsen sedan 2012 och
kassör sedan 2013 samt ordförande sedan 2022, framförde därefter ett
tacktal, där han särskilt hedrade den tidigare ordförande Lennart Arvidsson
som betytt mycket för ledarskapet inom föreningen och avslutade sitt tal
med mottot “Det vill gärna bli bra”.

23. Avgående styrelseordförande Bertil Johansson förklarade årsmötet
avslutat.

Lammhult den 7 februari 2024

……………………… …………….………… ……………………….
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